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ERCİYES ÜNİVERSİTESİ 

SAĞLIK BİLİMLERİ FAKÜLTESİ 

BESLENME VE DİYETETİK BÖLÜMÜ 

ÖĞRENCİLERİN FİZİKSEL, SOSYAL VE KÜLTÜREL ALANLARDAN 

YARARLANMA TAKİP ANKETİ SONUÇLARI 

 

Erciyes Üniversitesi Sağlık Bilimleri Fakültesi Beslenme ve Diyetetik Bölümü “Öğrencilerin 

Fiziksel, Sosyal ve Kültürel Alanlardan Yararlanma Takip Anketi” için Google Form aracılığıyla 

2024-2025 yılları arasında öğrenim gören bölüm öğrencilerinden 130 kişiye ulaşılmış ve 

katılımcıların verdikleri yanıtlar aşağıda raporlandırılmıştır. 

 Geri dönüş yapan öğrencilerimizin %93.6’sı kadın (n=122), %6.2’si erkektir (n=8). 

 Öğrencilerin yaş dağılımı ortalaması 22 yıldır (minimum 18- maksimum 42).  

 Anketi yanıtlayan öğrencilerin %16.9’u birinci sınıf, %17.7’si ikinci sınıf, %26.9’u 

üçüncü sınıf ve %38.5’i dördüncü sınıf öğrencilerinden oluşmaktadır.  

 Öğrencilerin %39.2’si üniversite bünyesinde yer alan kulüplerden birine üye olduklarını 

bildirmişlerdir. Hangi kulüplere üye oldukları sorulduğunda ise “Sağlıklı Yaşam Kulübü, 

Çevre ve Sıfır Atık Kulübü, Nörobilim Kulübü, Sürdürülebilirlik Topluluğu, Afet ve Acil 

Durum Eczacılığı Kulübü, Matematik Kulübü, Bilişim Kulübü, Etik Taraftar Kulübü, 

Kızılay Kulübü, Yeşilay Kulübü, Sosyal Aktiviteler Kulübü, Gastronomi Kulübü” gibi 

kulüplere üye olduklarını belirtmişlerdir.  

 Faaliyetlerini bölüm öğrencilerinin yürütmüş olduğu Sağlıklı Yaşam Kulübü’ne üye olan 

öğrencilerin oranı %37.7 olarak bulunmuştur.  

 Öğrencilerin %26.2’siüniversite kütüphanesini ayda birkaç defa (sık değil) ve %24.6’sı 

ara sıra (haftada birkaç defa)  kullandığını bildirirken, %10’u kütüphaneyi hiç 

kullanmadığını belirtmiştir.  

 “Üniversitemizin araştırma merkezlerinden (GenKök, İlaç Ar-Ge, DEKAM, ERSEM, 

ERREM vb.) ne sıklıkla faydalanıyorsunuz?” sorusuna öğrencilerin %10.8’i ‘çok seyrek 

(yılda bir veya daha seyrek)’ yanıtını verirken, %73.8’i ‘hiç yararlanmıyorum’ yanıtını 

vermiştir. 



 Öğrencilerin %10’u üniversitenin spor müsabakalarına yılda birkaç defa 

katılırken %85.4’ü hiç katılmadığını belirtmiştir.   

 Öğrencilerden hiçbiri üniversitenin spor takımlarından birinde yer almamaktadır.  

 Öğrencilerin üniversite içerisinde bulunan spor salonlarını kullanma sıklıkları 

sorgulandığında, %14.6’sının çok seyrek (yılda bir veya daha seyrek), %4.6’sının 

seyrek (yılda birkaç defa) kullandığı ve %77.7’sinin ise hiç kullanmadığı 

bildirilmiştir. Açık spor tesislerini ise öğrencilerin %8.5’i çok seyrek (yılda bir 

veya daha seyrek) kullanırken, %86.2’si hiç kullanmamaktadır.  

 Üniversitenin yüzme havuzunu çok seyrek (yılda bir veya daha seyrek) kullana 

öğrencilerin oranı %5.4 iken, hiç kullanmayanların oranı %87.7’dir.  

 Öğrencilerin %24.6’sı Erciyes Üniversitesi Sabancı Kültür Merkezi’nde yer alan 

faaliyetlere çok seyrek (yılda bir veya daha seyrek) ve %35.4’ü seyrek (yılda birkaç 

defa) bir şekilde katıldıklarını belirtirken, %28.5’i hiç katılmadıklarını bildirmiştir.  

  Erciyes Kültür Merkezi’nde yer alan faaliyetlere katılım sıklıkları 

sorgulandığında, %10.8’i’ü ‘sık değil (ayda birkaç defa)’, %31.5’i ‘seyrek (yılda 

birkaç defa)’, %24.6’sı ‘çok seyrek (yılda bir veya daha seyrek)’ ve %31.5’i ‘hiç 

katılmadım’ yanıtını vermiştir.  

 Üniversite yemekhanesini sürekli (her gün), ara sıra (haftada birkaç defa) ve sık 

değil (ayda birkaç defa kullanan öğrencilerin oranı sırasıyla %27, %27.7 ve 

%13.1’dir. Hiç kullanmayanların oranı ise %10’dur.  

 Öğrencilerin %74.6’sı üniversitenin otopark hizmetlerinden hiç yararlanmadığını 

bildirirken, sürekli kullananların oranı %6.2’dir    

 “Üniversitemizin kablosuz internet erişimi olanaklarından (eduroam, erciyes-

kablosuz) ne sıklıkla faydalanıyorsunuz?” sorusuna öğrencilerin %14.6’sı 

‘sürekli’,%14.6’sı ‘sıklıkla(günde 1 defa)’, %20.8’i ‘ara sıra (haftada birkaç defa)’, 

%16.9’u ‘sık değil (ayda birkaç defa)’ ve %16.9’u ‘hiç yaralanmadım’ yanıtını 

vermiştir.  

 Üniversitemizin fiziksel, sosyal ve kültürel alan imkanlarını yeterli bulan 

öğrencilerin oranı %35.4’tür.   

 Öğrencilere üniversitenin fiziksel, sosyal ve kültürel alan imkanlarının 

geliştirilmesi yönünde önerileri sorulmuştur. Aşağıdaki yanıtlar alınmıştır: 



 “İlgi çekici ya da teşvik edici bulmuyorum.” 

 “Daha fazla spor etkinlikleri olabilir.” 

 “Toplantılarla öğrencilerin daha çok kaynaşması gerekli, öğrenciler birbirine 

yaklaşmayı tercih etmediği için toplumsal bir beraberlik yok.” 

 “Bir bütünlük ve herkesin etkileşimde olabileceği keyifli etkinlikler az. 

Şenlikler, büyük kongreler, toplu etkinlikler vs. Fakülteler bireysel olarak 

devam ediyor.” 

 “Spor için daha yeni binaların yapılması gerektiğini düşünüyorum. Spor 

salonunun ücretsiz olması gerekir. Seçmeli dersler içerisinde yüzme dersi 

olabilir.” 

 “İnternet bağlantısının otomatik ve daha güçlü olması gerektiğini, yüzme 

havuzunun daha hijyenik olması gerektiğini, yemekhanede yemeklerin 

protein içeriğinin daha yüksek olması gerektiğini, tatlı yerine meyve çıkması 

gerektiğini ve menünün daha sağlıklı olması gerektiğini düşünüyorum.” 

 “Bahar şenlikleri yapılabilir.” 

 “Otopark sorunu ve asfalt bozuklukları düzeltilmeli.” 

 “Ciddi derecede otopark sorunu var, özellikle vize/final dönemlerinde yer 

bulamadığımız için sınavlara gecikiyoruz, öğrenciye ayrılan otopark 

alanlarının genişletilmesi, üniversite ile ilişkisi olmayan kişilerin otoparkları 

kullanmasına izin verilmemesi bu durumu çözebilir.” 

 “Öğrencilerin toplu bir şekilde katılımının olduğu etkinlikler, festivaller ya 

da tiyatrolar düzenlenebilir.” 

 


